



Guofang Xue

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Cross-border arbitration and dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Guofang Xue joined Han Kun Law Offices in August 2024, where she specializes in dispute resolution, with a focus on civil and commercial litigation and international arbitration.

EDUCATION

Guofang Xue obtained a Bachelor of Laws degree from Shanghai University of Finance and Economics in 2020. In 2021, Ms. Xue pursued further studies at the School of Law, Queen Mary University of London, where she earned a Master of Laws in Comparative and International Dispute Resolution in 2022. The following year, in 2023, she was awarded a Master of Laws degree from Shanghai University of Finance and Economics.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



薛国芳

北京

业务领域

- 争议解决
- 跨境仲裁与争议解决

工作经历

薛国芳女士于 2024 年 8 月加入汉坤，主要从事领域为争议解决，主要包括民商事诉讼和国际仲裁。

教育背景

薛国芳女士于 2020 年获上海财经大学法学学士学位，后于 2021 年赴伦敦就读于伦敦女王玛丽大学法学院，并于 2022 年获比较和国际争议解决硕士学位。次年，于 2023 年获上海财经大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

社会任职

Member of the Task Force on International Investment Contracts and Awards; Junior Editor of Young EFILA; Research Fellow of the Aviation Working Group

工作语言

中文、英文